
Výbor mestskej časti č.:   4 - Klokočina 
Predseda VMČ:     Pavol Obertáš 
Sekretárky výboru     Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 
___________________________________________________________________________ 

 

Z á p i s n i c a 
 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina zo dňa  05.06.2023 o 16,00 hod. 
v Dome Matice slovenskej, Dolnočermánska ul. 
 
1) Otvorenie  
2) Prizvaný hosť z Mestskej polície 
3) Žiadosti o stanovisko 
4) Návrh termínov zasadnutí VMČ 
5) Rôzne 
6) Pokyn na referát organizačný 

 
Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa 

prezenčnej listiny. Rokovania sa zúčastnili: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Hollý, p. Ajdariová, p. 
Hosťovecký, p. Bratová, p. Štefák, p. Volek, p. Vereš, p. Dovičovič. 
Ospravedlnení: p. Bene,  p. Mesároš, p. Rácová. 
Neospravedlnená: p. Šmigová. 
 
K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 
 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru 
a oboznámil ich s programom rokovania.  
 
K bodu 2)  Prizvaný hosť z Mestskej polície – Mgr. Čenteš, veliteľ obvodu Klokočina 
 

Bol prizvaný veliteľ obvodu Klokočina, ako zástupca Mestskej polície p. Čenteš, a to 
z dôvodu medializovanej udalosti ohľadom kriminality maloletých na Klokočine a Dieloch. 
Pani Ajdariová navrhla, ak by to bolo možné, zvýšiť počet hliadkujúcich policajtov v teréne 
a častejšie, ako raz za rok, urobiť na základných školách návštevu preventistu z MsP Nitra. Do 
budúceho zasadnutia požaduje pre VMČ zaslať počet vykonaných prevencií. Navrhuje zároveň 
prijať ďalšieho preventistu, nakoľko jeden je veľmi málo.  

p. Čenteš informoval, že v súčasnej dobe sú v riešení osoby podozrivé z vykonania 
trestného činu, ktoré sa zúčastnili spomenutej udalosti. Išlo prevažne o maloleté a mladistvé 
osoby, prípad rieši štátna polícia. 

p. Obertáš informoval, že sa v tejto veci zúčastnil aj s p. Ajdariovou stretnutia, ktoré 
zvolal Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny v Nitre za účasti Okresného prokurátora, zástupcov 
Krajského a Okresného riaditeľstva PZ a ďalších inštitúcií, do ktorých kompetencie spadá 
medializovaný prípad. Tieto skupiny mladých ľudí boli aj v minulosti, len sa to tak 
nemedializovalo. Keďže celý prípad je v štádiu vyšetrovania, nie je sa možné k tomu 
podrobnejšie vyjadriť. Mám za to, že je potrebné vykonávať častejšiu prevenciu. 

p. Hollý – upozornil na skutočnosť, že v meste nie je vidieť pešie hliadky štátnej polície 
a mestskí policajti to z kapacitných dôvodov nezastrešia (pri dodržiavaní zákonníka práce, 
voľno, dovolenky, atď.) Navrhuje preto navýšiť prostriedky v rozpočte pre rok 2024, v časti 
určenej pre mestskú políciu, a to na personálne kapacity, technické vybavenie a podobne.  



p. Dubaiová uviedla, že okrem už uvedeného, je potrebné vytvoriť aj dôstojné pracovné 
podmienky pre príslušníkov MsP, napr.: finančné ohodnotenie, priestorové pracovné 
podmienky, v ktorých pracujú. 
 
Uznesenie VMČ 4:   
 
K bodu 3) Žiadosti o stanovisko 

 
1. Žiadosť o vyjadrenie VMČ k vyhradeniu parkovacieho miesta žiadateľky  p. Seifertovej 

pre svoju dcéru ako FO s ťažkým zdravotným postihnutím. 
VMČ súhlasí s vyhradením parkovacieho miesta. 
Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 

 
K bodu 4) Návrh termínov zasadnutí VMČ 
 
 VMČ schválilo  nasledovný plán zasadnutí VMČ č. 4 Klokočina na II. polrok 2023: 
 

August 21. 08. 2023 o 15.30 hod.  
September 18. 09. 2023 o 15.30 hod. 
Október 23. 10. 2023 o 15.30 hod. 
November 20. 11. 2023 o 15.30 hod. 
December 04. 12. 2023 o 15.30 hod. 
 

K bodu 5) Rôzne 
 

1. p. Obertáš - navrhuje požiadať v mene VMČ prednostu MsÚ, aby prijal opatrenia 
k dodržiavaniu termínov k odpovediam na uznesenia VMČ pre jednotlivé odbory. 

2. V rámci Dňa detí na Klokočine je s p. Ferčákom z odboru kultúry dohodnuté, že 
MsÚ zabezpečí technické vybavenie (ako stoly, lavice, ozvučenie, techniku, obruče 
s vrecami na smeti, chemickú toaletu, elektrinu), takže technicky bude všetko 
zabezpečené. 

3. p. Hollý – Z Nitrazdroju máme sponzorsky zabezpečené balíčky so sladkými 
odmenami pre deti pre akciu Deň detí na Klokočine. 

4. p. Ajdariová – v prípade nepriaznivého počasia navrhuje, aby sa MDD preložilo. 
5. p. Hosťovecký – požaduje vyzvať majiteľa objektu na Benkovej ul. (bývalé 

výpočtové stredisko) – firma DOMO, o zabezpečenie vstupu do objektu z dôvodu 
nebezpečia úrazu pri vstupe cudzích osôb. 

6. p. Vereš – upozorňuje na problém s kosením a požaduje upraviť zeleň pri vchode 
do Párovského cintorína, tak aby bol priechodný pre peších. Zároveň požaduje 
vyčistiť prerastajúcu zeleň na Partizánskej ulici v okolí obrubníkov pozdĺž 
rodinných domov. 

 
K bodu 6) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     
 

1. VMČ žiada prednostu MsÚ, aby urgentne riešil navýšenie počtu príslušníkov MsP 
a počtu preventistov z radov MsP. 
Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 

 
2. VMČ žiada Službyt Nitra o opravu priestorov v objekte MsP na Klokočine – Na Hôrke 

(vydezinfikovať a vymaľovať zatečené priestory). 
Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 



3. VMČ žiada prednostu MsÚ o prijatie opatrení pre vedúcich odborov  na dodržiavanie 
lehôt k odpovediam na uznesenia zo strany VMČ.  
Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

4. VMČ žiada OM kontaktovať vlastníka objektu (bývalého výpočtového strediska na 
Benkovej ul.) - firmu DOMO, aby ako majiteľ zabezpečil nehnuteľnosť voči vstupu 
cudzím osobám, nakoľko sa tam pohybujú malé deti. 
Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

5. VMČ žiada SMS opíliť stromy pred vstupom do Párovského cintorína 
z Hviezdoslavovej ulici, tak aby bol priechodný pre peších. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

 
6. VMČ žiada SMS vyčistiť ulicu Partizánsku od buriny pozdĺž rodinných domov v okolí 

obrubníkov. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

 
 
V Nitre, dňa 05.06.2023 
 
 

Pavol Obertáš, v.r. 
predseda výboru č. 4 Klokočina 

 
 
Za správnosť: 
Ing. Tatiana Kilianová, v.r. 
sekretárka VMČ č. 4 


